

Title (en)

Supporting device for adjustable suspension and mounting, particularly for beds or seats.

Title (de)

Halterungsvorrichtung für verstellbare Federung und Lagerung, insbesondere für Betten oder Sitze.

Title (fr)

Système de fixation à suspension variable et articulation, notamment pour literie ou sièges.

Publication

EP 0410847 A1 19910130 (FR)

Application

EP 90402063 A 19900718

Priority

FR 8910037 A 19890726

Abstract (en)

[origin: US5052063A] The present invention discloses a variable and articulated suspension fixing system, particularly for beds or seats, comprising a suspension and articulation piece (2), a first means (4A, 4B) for securing the suspension piece (2) to the frame (1) of the mattress or seat, a second means (51, 52) for securing the slat (3) to the suspension piece (2), said suspension piece (2) comprising two symmetrical resilient structures (20, 21) in the form of cylindrical tubes parallel to the slat and spaced apart by a distance corresponding to the dimension of the slat portion (30) bearing on this suspension piece (2), the two resilient structures (20, 21) being joined together by a connecting strut (22), characterized in that the connecting strut is connected to the two cylindrical tubes so that the connecting surface is situated inside the volume defined by the vertical planes passing through the axes of symmetry of each cylinder.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un système de fixation à suspension variable et articulation, notamment pour literie ou sièges, comportant une pièce de suspension et d'articulation (2), un premier moyen (4A,4B) de solidarisation de la pièce de suspension (2) sur le cadre (1) du sommier ou du siège, un second moyen (51,52) de solidarisation de la latte (3) sur la pièce de suspension (2), ladite pièce de suspension (2) comprenant deux structures élastiques symétriques (20,21) en forme de tubes cylindriques parallèles à la latte et espacés d'un intervalle correspondant à la dimension de la partie (30) de latte appuyant sur la pièce de suspension (2), les deux structures élastiques (20,21) étant reliées entre elles par une entretoise de liaison (22), caractérisé en ce que l'entretoise de liaison est reliée aux deux tubes cylindres de façon que la surface de liaison soit située à l'intérieur du volume délimité par les plans verticaux passant par les axes de symétrie de chaque cylindre.

IPC 1-7

A47C 23/00

IPC 8 full level

A47C 23/06 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47C 23/064 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] BE 895227 A 19830331 - AKZO NV
- [A] DE 3212346 A1 19831013 - HUELSTA WERKE HUELS KG [DE]
- [A] CH 602057 A5 19780731 - GERBER HERMANN
- [A] DE 3230494 A1 19840223 - KREISNER GUENTER

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0410847 A1 19910130; CA 2021405 A1 19910127; FR 2650163 A1 19910201; FR 2650163 B1 19911122; US 5052063 A 19911001

DOCDB simple family (application)

EP 90402063 A 19900718; CA 2021405 A 19900718; FR 8910037 A 19890726; US 55280390 A 19900716